
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 23. juli 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 456
Mener ministeren, at der er tale om et fuldstædigt og fyldestgørende svar, når
han i sit svar på spørgsmål 417 henviser til at en norsk undersøgelse, som
viser, det er svært at udrydde MRSA fuldstændigt, når det af denne undersø-
gelse fremgår, at man forventer at kunne reducere forekomsten af MRSA til
10 procent af den nuværende?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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